

英语面试问答-AcademicRecords PDF转换可能丢失图片或格式  
，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/131/2021\\_2022\\_\\_E8\\_8B\\_B1\\_E8\\_AF\\_AD\\_E9\\_9D\\_A2\\_E8\\_c96\\_131283.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/131/2021_2022__E8_8B_B1_E8_AF_AD_E9_9D_A2_E8_c96_131283.htm) ( I=interviewer、

用C=candidate )3、 About Your Educational Background C

) About Your Student Life I : Were you in a leading position when you were a college student ? C : Yes. I was president of Student Council of our university. Yes. I served as the Class President for two years. Yes. I was the Vice President in my junior and senior years.

Yes. I was the class commissary in charge of studies ( recreational activities, physical culture, labour ) . No. But I was the captain of the university football team. I : 你读大学时有没有担任过干部 ? C :

有。我曾担任过学校的学生会主席。 有。我曾当了两年班长。 有。我在三、四年级时是班上的团支部书记/副班长。 有。我是班上的学习 ( 文娱、体育、劳动 ) 委员。 没有。但我

曾担任学校足球队的队长。 I : Did you get any honors or rewards at your university ? C : Yes. I was chosen as a “ Three Goods ” student for several times. Yes. I got the university scholarship in 1999-2000 academic year. Yes. I received the departmental scholarship in my senior year. Yes . I won the first place in the English Oratorical Contest of our university in 1998. Yes.

I got the first-class prize for the drawing contest of our college in 1997. Yes. I got the second place for the 4 by 100 metres relay-race in the university sports meet in 1998. Yes. I received the second-class reward in the Olympic Physics Competition of our province in high school. Yes. I won the championship (runner-upship) in mens long

distance race in 1997. I : 你读大学时有没有获得过什么荣誉或奖励？ C : 有。我多次被评为“三好”学生。有。我在1999-2000学年度获得了校级奖学金。有。我在四年级时获得了系级奖学金。有。我于1998年获得全校英语演讲比赛第一名。有。我于1997年获得全校绘画比赛一等奖。有。我于1998年荣获全校体育运动会4\*100接力赛第二名。有。我中学时荣获全省奥林匹克物理竞赛二等奖。有。我在1997年的长跑中获得了冠军（亚军）。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)